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Zes zetels betekent een 
nieuwe zegen, maar ook een 
grote verantwoordelijkheid

“De verkiezingsuitslag was beter 
dan we in onze stoutste dromen 
verwacht hadden”

MET NIEUW ELAN 
OP DEZELFDE VOET 
VOORTGEZET



Onlangs hebben we, als 
bestuur van de afdeling 
Veenendaal, weer onze 

eerste bestuursvergadering na 
de verkiezingen gehouden. Het 
was best even wennen om de 
draad weer op te pakken. Ruim 
een jaar lang, vanaf voorjaar 2021, 
stonden de bestuursvergaderingen 
en de vergaderingen van 
de verkiezingscommissie 
in het teken van komende 
gemeenteraadsverkiezingen. 
Speerpunten bepalen, nagaan 
wat in de verschillende wijken 
leeft, promotiemateriaal 
maken, bijeenkomsten 
plannen, mandarijnen uitdelen, 
gesprekken aankopen en wat 
niet meer. Laat ik niet vergeten 
de bezinningsbijeenkomst op 
de zaterdagavond voor de 
verkiezingen te noemen. “Zo 
de Heere het huis niet bouwt, 
tevergeefs arbeiden deszelfs 
bouwlieden daaraan.” Als we in 
dat besef ons werk mogen doen 
is het geen eigen verdienste. 
De verkiezingsuitslag was beter 
dan we in onze stoutste dromen 
verwacht hadden. We waren er 
helemaal op gericht om die vijfde 
zetel ‘terug te winnen’, en het 
werden er zes. Soli Deo gloria. 

Terug naar die eerste 
bestuursvergadering. Goed 
communiceren is nog wel een 

dingetje. Dat liep niet helemaal 
gesmeerd. Het nieuw gekozen 
bestuurslid stond voor een 
gesloten deur op de verkeerde 
locatie te wachten en vroeg zich 
af of alle andere bestuursleden 
spontaan hun lidmaatschap 
hadden opgezegd. Gelukkig bleek 
na een telefoontje dat alleen het 
juiste adres niet was doorgegeven. 
De schrijver van dit stukje was 
zo ‘slim’ om door de telefoon te 
melden dat de vergaderlocatie 
aan de Griftweg lag, terwijl het de 
Grebbeweg moest zijn. Dat leverde 
voor het nieuwe bestuurslid een 
flinke fietstocht op, gelukkig wel 
ondersteund. 

De rest van de vergadering 
verliep in goede harmonie 
waarbij we verschillende taken 
en functies eerlijk verdeeld 
hebben. Ook hebben we een 
eerste opzet gemaakt voor een 
ledenbijeenkomst in het najaar. 
Wat dat wordt houden we nog 
even achter de kiezen totdat de 
afspraken daarvoor gemaakt 
zijn. Uiteraard hebben we ook 
stilgestaan bij de verkiezingen en 
de voorbereidingen daarvoor. Ik 
spreek ook hier mijn dank uit voor 
al de jonge en iets minder jonge 
SGP’ers die met veel enthousiasme 
zich hiervoor ingezet hebben. 
Graag tot ziens op de volgende 
SGP bijeenkomst. 

INHOUD Zo de Heere het huis Zo de Heere het huis 
niet bouwt...niet bouwt...

CHR. J. (CHRIS) FLIKWEERT
Voorzitter
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“Waarom?”

Veel mensen hebben waarom-
vragen richting de Heere: waarom 
laat Hij al de ellende in de wereld 
toe? Waarom moest een geliefde 
van mij overlijden? Indringende 
vragen, waar wij geen sluitende 
antwoorden op hebben. Wij kunnen 
met waarom-vragen zitten richting 
de Heere, maar in Jeremia 8:5a stelt 
de Heere een waarom-vraag aan 
ons: Waarom keert dan dit volk te 
Jeruzalem af met een altoosdurende 
afkering?

Een thema dat steeds bij de profeten terugkeert is dat 
het volk zich afkeert van de Heere. De stomme afgoden 
worden telkens weer verkozen boven de sprekende 
God van Israël. De profeet Jeremia confronteert het 
volk met dit wegloopgedrag. Dit afdwalen is niet 
iets wat alleen geldt voor het volk van Israël. Het zit 
ons allemaal in het bloed. Adam en Eva zijn ermee 
begonnen. Wij mensen hebben sinds die dag allemaal 
de neiging om ver bij God vandaan te blijven. We zijn 
gaan denken dat een leven zonder God en Zijn geboden 
ons veel meer plezier en vrijheid geeft. Het wonderlijke 
is dat de Heere ons telkens achterna loopt. Hij 
confronteert ons met ons wegloopgedrag. Dat deed Hij 
in het paradijs door te vragen: ‘Waar bent u?’ Hij doet 
het via de profeet Jeremia door te vragen: ‘Waarom 
keren jullie je van mij af?’ De Heere laat het er niet bij 
zitten, maar Hij roept ons ter verantwoording. Heeft u 
weleens gemerkt dat de Heere met Zijn confronterende 
vragen uw weg kruiste? Als we door Gods Geest eerlijk 
zijn geworden, dan hebben we geen goed antwoord op 
Gods confronterende waarom-vraag.  

De Heere confronteert ons met 
een vraag, maar Hij doet meer. Hij 
komt ook met een antwoord op 
onze afkeer van Hem. Het antwoord 
van God op onze afkeer is dat Hij 
Zich ten volle naar ons toekeert. De 
Heere zendt Zijn Zoon naar deze 
aarde en Die geeft Zichzelf tot op 
het kruis. Daar keert God de Vader 
Zich van Zijn eigen Zoon af. Vanaf 
het kruis roept de Heere Jezus 
vanuit de hel Zijn diepe waarom-

vraag naar de hemel: ‘Mijn God, Mijn God, waarom hebt 
U Mij verlaten?’ Het kruis zegt tegen ons: er is een weg 
terug! U, jij en ik verdienen het dat God Zijn glansrijk 
aangezicht van ons afkeert, met een altijddurende 
afkeer. Maar Hij doet het niet, het is genadetijd. Keer 
terug naar Hem! Hij wil u in Zijn vaderarmen sluiten. 
Als je je torenhoge schuld bij het kruis van Golgotha 
mag kwijtraken, dan worden er waarom-vragen in 
je hart geboren. Vragen van verwondering. Waarom 
wilde U Zich tot in de dood geven, voor iemand zoals 
ik? Waarom heeft U naar mij omgezien? Er kunnen 
waarom-vragen in ons leven zijn richting de Heere. 
Ik hoop dat de grootste waarom-vraag in uw en jouw 
leven een vraag van verwondering is: waarom heeft U 
mij zo lief?  

DS. M.W. WESTERINK
Veenendaal

Jeremia 8:5a 

“Waarom keert dan dit volk  
te Jeruzalem af met een  
altoosdurende afkering?”

Samen werken 
in vertrouwen

De titel van het raadsakkoord is 
“Samen werken in vertrouwen”. 
We kijken daarin terug op 

de vorige raadsperiode, we leren 
daarvan wat er beter kan en gaan 
aan de slag met de vraagstukken van 
vandaag en morgen. De SGP wil dat 
samen doen, samen met inwoners, 
ondernemers, instellingen en de andere 
politieke partijen. De SGP wil dat in 
vertrouwen doen, omdat vertrouwen 
een noodzakelijke basis is voor 
samenwerking. De SGP wil dat vanuit zijn 
fundament doen, de Bijbel, waarop wij 
“Bouwen in vertrouwen”. Zo luidde onze 
verkiezingsslogan.

Het raadsakkoord spreekt over inzet 
op een groot aantal onderwerpen. Als 
wethouder heb ik de portefeuille met 
o.a. financiën, duurzaamheid, milieu, 
economie, informatiesamenleving en 
control sociaal domein. 
Hoewel Veenendaal er financieel goed 
voorstaat, zijn er voor de toekomst grote 
zorgen. Hoewel in het Sociaal Domein 
(de zorg voor onze hulpbehoevende, 
kwetsbare medemens) meer geld niet 
automatisch betere zorg betekent, is 
voldoende geld vanuit de Rijksoverheid 
wel noodzakelijk. Inzet op duurzaamheid 
en energietransitie, de zorg voor de 
schepping, vraagt eveneens veel geld. 

MARCO VERLOOP
Wethouder

We staan aan het begin van de raadsperiode 2022-2026. De SGP groeide bij de laatste 

gemeenteraadsverkiezingen van 4 naar 6 raadszetels en mag opnieuw deelnemen aan de coalitie 

en het college. Wij zijn dankbaar dat wij zo een bijdrage mogen leveren aan ons gemeentebestuur.

We verbruiken op een onverantwoorde 
manier brandstoffen, materialen 
en grondstoffen. Dat moet anders, 
duurzaam, en we hebben geen tijd te 
verliezen. Om onze bevolking ook in de 
toekomst een dak boven het hoofd te 
kunnen bieden, moeten er veel huizen 
worden gebouwd. Voor al deze mensen 
moet werk zijn en zij moeten zich kunnen 
verplaatsen. Belangrijke onderwerpen, 
waarvoor grote investeringen nodig zijn. 
De Rijksoverheid heeft echter nog geen 
duidelijkheid gegeven over het geld dat 
voor de jaren 2026 en verder, aan de 
gemeenten beschikbaar wordt gesteld. 
De gemeenten weten daardoor niet of 
zij de noodzakelijke investeringen in 
de toekomst kunnen blijven 
betalen.
Het raadsakkoord spreekt 
ook over bestuursstijl. Een 
raadslid en een wethouder 
moeten niet op elkaars stoel 
zitten, wel elkaar de ruimte 
geven. Meer gebruik 
maken van de ideeën,  
de kennis en ervaring van 
inwoners, ondernemers 
en instellingen. Meer 
het delen van dilemma’s 
aan het begin, dan debat 
over de oplossing aan het 
einde.

Bestuursstijl gaat ook over de omgang 
met elkaar. Geeft ons handelen de 
inwoner wantrouwen of vertrouwen? 
Branden wij elkaar af of geven wij elkaar 
respect? Zoeken wij voor de ander zijn 
ondergang of het goede?
Bouwen, samen werken in vertrouwen. 
Niet eenvoudig, wel nodig! 
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Bouwen aan een financieel 
solide gemeente Veenendaal

In juni zijn de verantwoordingsdocu-
menten, waaronder de jaarrekening 
2021, weer behandeld. We hebben in 

de commissievergadering van juni bij de 
kaderbrief benadrukt dat voorzichtig-
heid in deze tijd – met hogere kosten en 
inflatie en onzekerheden vanuit het Rijk 
– gepast is. Ook hebben wij aangegeven 
dat het goed is dat de algemene reserve 
vanwege het resultaat uit de jaarreke-
ning 2021 en eerste bestuursrapportage 
2022 gestegen is. Het is goed om in 
deze tijden wat meer vet op de botten te 
hebben om tegenvallers in de toekomst 
op te kunnen vangen. 

Vooruitkijkend naar de politieke agenda 
zal als eerste de programmabegro-
ting voor de komende jaren een groot 
en belangrijk onderwerp worden. De 
uitdaging voor het college is nu om op 
basis van het raadsakkoord een begro-
ting in elkaar te gaan zetten in overleg 

met de raad. Omdat het raadsakkoord 
op hoofdlijnen is én omdat er heel veel 
(financiële) uitdagingen de komende ja-
ren op de gemeente afkomen, zal het be-
grotingsproces heel interessant worden. 
We vinden het belangrijk dat de raad 
hier actief in mee gaat denken en dat 
er integraal gekeken wordt en keuzes 
worden gemaakt. Heel goed dat er in het 
raadsakkoord een uitgebreide financiële 
beslisboom is opgenomen waaraan keu-
zes getoetst zullen worden. Hierin staan 
voor de SGP belangrijke zaken in, zoals 
dat er een integrale afweging plaatsvindt 
van grote investeringen en uitgaven en 

De verkiezingen liggen al weer ver achter ons en het formatieproces is lang 

geleden afgerond. Inmiddels ligt er een raadsakkoord op hoofdlijnen en zijn de 

raad en het college weer volop aan de slag. Heel mooi dat we met zo’n grote 

fractie (6 raadsleden en 2 commissieleden) en een wethouder ons mogen 

inzetten voor de SGP-beginselen. Zelf heb ik onder andere de onderwerpen 

financiën en economie in m’n portefeuille. Mooi dat er verjonging en vernieuwing 

in de fractie zit: met veel energie richten we ons allemaal op de toekomst. 

dat er indien noodzakelijk additionele 
financiële middelen voor het sociaal do-
mein beschikbaar gesteld zullen worden. 

We bouwen aan een financieel solide 
gemeente Veenendaal. En we bouwen 
in vertrouwen, zoals onze verkiezings-
slogan zo mooi luidt. In Bijbel staat dat 
als de Heere het huis niet bouwt, dat de 
bouwers er dan tevergeefs aan zwoegen. 
Uiteindelijk is alles afhankelijk van de 
zegen van God. Daar bidden we ook om. 
En tegelijk steken we onze handen uit de 
mouwen om aan de werk te gaan. 

UIT DE FRACTIE

“Uiteindelijk is alles afhankelijk 
van de zegen van God”

7SGPUBLICATIE SEPTEMBER 2022

UW ADVISEUR

AAN HUIS

Indrukwekkend en
kleurrijk werk

Ons drukwerk maakt indruk. Het is kleurrijk en anders. Drukkerij AMV verzorgt al meer 

dan 35 jaar een breed pakket drukwerk, van klein tot groot. Met een team creatieve 

vormgevers, printers en drukkers zijn we onze opdrachtgevers graag van dienst. Wat 

kunnen wij voor betekenen? Indrukwekkend van concept tot eindproduct.

(0318) 48 40 74
info@drukkerij-amv.nl
www.drukkerij-amv.nl

Wilt u zich ook 
thuis voelen in uw 

eigen tuin?

BLANKESTIJN 
TUINEN

Thuis in uw tuin 

www.blankestijntuinen.nl

JAN SNOEI
raadslid



THEMA ARTIKEL SGPUBLICATIE SEPTEMBER 2022 9

CAMPAGNE EN UITSLAGENAVOND
Er is met een groep enthousiaste 
mensen campagne gevoerd. Er waren 
mooie activiteiten en kwalitatief goed 
verkiezingsmateriaal en last but not 
least: er was een goede en inhoudelijke 
boodschap. In de campagneperiode 
gaf de SGP aan te gaan voor vijf zetels. 
Dick: ‘We kijken terug op een goede 
periode van 2018 tot 2022 en hadden 
daarom goede hoop in de campagnetijd 
dat we door konden groeien naar vijf 
zetels’. Op de uitslagenavond bleek bij 
de eerste prognose dat de SGP op zes 
zetels stond. Dick: ‘Je eerste reactie is: 
dit kan niet. Dit zou te mooi zijn.’ Toch 
bleef bij iedere nieuwe tussenstand 
de SGP op zes zetels staan. Ook Marco 
geeft aan dat je zo’n moment niet snel 
vergeet: ‘We hebben gewerkt voor en 
gebeden om vijf zetels voor de SGP. En 
toen werden het er zes. Een wonder!’ Zes 
zetels betekent een nieuwe zegen, maar 
ook een grote verantwoordelijkheid, zo 
noemt Theo. Het betekende dat er extra 

ruimte is voor nieuwe raadsleden, zeker 
nadat bekend zou worden dat Marco 
wethouder werd. Een enorme kans voor 
nieuwe kennis en ervaring, nieuw elan.

INFORMEREN 
Na de uitslagenavond wachtte er een 
belangrijke taak voor de grootste partij: 
Pro Veenendaal. Zij namen initiatief in 
de informatie- en formatiefase. In de 
informatiefase gaat de informateur 
aan de slag om te kijken ‘wie met wie 
wil en kan’. Er kwamen verschillende 
vertrouwelijke gesprekken tussen de 
partijen om te onderzoeken welke 
mogelijkheden er zijn voor het vormen 
van een college. Klaas Tiggelaar is 
als informateur benoemd en gaf na 
de informatiefase het advies om met 
ProVeenendaal, ChristenUnie, SGP en 
VVD de formatiegesprekken aan te 
gaan. De keuze is gemaakt op basis 
van een verbinding op de programma’s 
van de verschillende partijen en een 
gemeenschappelijke visie op het 

besturen. Ook deed, volgens Tiggelaar, 
deze coalitie recht aan de uitslag van de 
verkiezingen en is er tussen de partijen 
voldoende vertrouwen. Daarbij gaf hij de 
aanbevelingen om in het formatieproces 
goed na te denken over de bestuursstijl 
in de komende vier jaren.

FORMEREN
Na dit proces kon het formeren 
beginnen. In tegenstelling tot andere 
formatieprocessen in het verleden, is er 
voorafgaand aan de formatiegesprekken 
een stadsgesprek gehouden 
voorafgaand aan het proces. Dick: ‘Er is 
dus veel input opgehaald bij de inwoners, 
ondernemers en het maatschappelijk 
middenveld. Al deze input is geclusterd 
en heeft steeds op tafel gelegen tijdens de 
gesprekken in de formatie.’ 

BESTUURSSTIJL
Tijdens deze gesprekken kwam het 
onderwerp ‘de bestuursstijl’ regelmatig 
ter sprake. De SGP wil zich graag met 

Met nieuw elan op 
dezelfde voet voortgezet

Nu de verkiezingen en de formatie van het nieuwe college een aantal maanden achter de rug zijn, 

zou je bijna denken dat er nooit verkiezingen zijn geweest. Er is opnieuw een college gevormd 

van vier partijen. Opnieuw zijn de wethouders Beek, Stroobosscher, Verloop en Lochtenberg 

wethouder. Alles lijkt zoals het was. Toch is dat niet waar! We gaan met Dick Both,  

Marco Verloop en Theo van Iperen in gesprek over de afgelopen maanden.  

Beginnend bij de campagneperiode en uitslagenavond van 17 maart.

LIANNE DE BAAT
Redactielid SGPublicatie

de andere partijen bezinnen op de stijl 
van politiek bedrijven en hoe dit beter 
zou kunnen. De SGP is de campagne 
ingegaan met veel aandacht voor 
participatie. Zeker bij onderwerpen of 
veranderingen die mensen aan den 
lijve ervaren, is het belangrijk om hen 
vanaf het begin serieus te nemen. Denk 
hierbij bijvoorbeeld aan de bouw van 
een nieuw appartementencomplex. 
Marco: ‘Het is ons voornemen om meer 
dan in het verleden aan het begin van een 
proces de betrokken personen, bedrijven 
of instellingen de dilemma’s voor te leggen 
en samen na te denken over mogelijke 
oplossingen.’

SAMEN WERKEN IN VERTROUWEN
Het uiteindelijke raadsakkoord kreeg 
de titel ‘samen werken in vertrouwen’. 
Een open akkoord waarbij veel ruimte 
is voor iedere partij om een eigen 
inbreng te doen. Het is de ambitie van 
de coalitie om een raadsprogramma te 
maken waar zoveel mogelijk partijen 
zich in herkennen. De vraag komt dan 
boven in hoeverre het mogelijk is voor 
de coalitiepartijen om kleur te bekennen. 

Theo: ‘In het raadsakkoord zijn vooral 
de onderwerpen benoemd die aan de 
orde zullen komen. Wij hopen een actieve 
inbreng te leveren in de invulling op deze 
onderwerpen in de richting waar we ook 
principieel achter kunnen staan.’

Dit betekent dat veel onderwerpen 
vanuit het verkiezingsprogramma 
van de SGP terug te zien zijn in het 
raadsakkoord, maar nog niet concreet 
uitgewerkt. Het vraagt van de fractie 
in de raad een actieve inbreng in de 
komende periode. Zeker bij gevoelige 
thema’s zal het debat in de raad gevoerd 
worden. Er zijn vooraf geen thema’s die 
inhoudelijk in het raadsakkoord al vast 
liggen. Wel is de financiële paragraaf een 
belangrijk onderdeel voor de SGP. Er 
zijn namelijk veel ambities en wensen in 
Veenendaal, maar deze kosten ook geld. 
Dat vraagt om een weloverwogen keuze. 
Sommige keuzes maak je daardoor 
wel en sommigen niet. De zorg voor 
kwetsbaren in onze samenleving en het 
zo laag mogelijk houden van de lasten 
voor al onze inwoners zijn twee hele 
belangrijke zaken voor de SGP. 

STABILITEIT EN VERNIEUWING
Het heeft grote voordelen dat dezelfde 
partijen in de coalitie plaatsnemen 
met dezelfde wethouders op hun 
posten. Marco: ‘De coalitiepartijen en de 
wethouders zijn goed op elkaar ingespeeld 
en hadden ook de afgelopen periode 
een constructieve samenwerking. Dat 
geeft ons vertrouwen in voortzetting van 
de coalitie en het college in de nieuwe 
periode.’ Juist omdat de (gemeente)
politiek vertrouwen nodig heeft, is het 
mooi dat er continuïteit zichtbaar is. 
Theo: ‘De komende tijd is het belangrijk 
onze bijdrage te leveren aan het herstel 
van vertrouwen in de politiek. Daarin is, 
naar onze overtuiging, rust, stabiliteit 
en transparantie noodzakelijk.’ Deze 
continuïteit betekent echter niet dat 
alles blijft zoals het was. Met nieuwe 
moed en energie, nieuwe raadsleden en 
schaduwraadsleden, gaan ze graag de 
nieuwe uitdagingen aan, met blijvend 
Gods Woord als het kompas. 

Dick Both

Marco Verloop

Theo van Iperen
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Uitgaven van AMV

(0318) 48 40 74
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Drukkerij AMV is een middelgroot grafisch bedrijf, waar de persoonlijke benadering en grote betrokkenheid bij de opdrachtgever(s) centraal staan.  
We verzorgen graag de vormgeving en het drukken van boeken voor onze relaties.  Daarnaast geeft Drukkerij AMV ook in eigen beheer enkele titels uit. 

Gods beste geheimen
Dagelijkse overdenkingen  
over de omgang met God. 

(Bijbelteksten in HSV)
Andrew Murray

Dit prachtige boekje probeert 
bijbelse antwoorden te geven op 
de basisvragen van het gebed.
Een onbekende christen

In 31 hoofdstukken benadrukt de 
schrijver het belang van stil zijn  
voor God en wachten op God.  
(Bijbelteksten in HSV) 
Andrew Murray

€  7,50 €  9,95

J.C. RYLE, 1878

J.C. RYLE, 1878

Uitgever: drukkerij AMV, drukkerij-amv.nl 9 789082 898828 >

Ieder mens wil graag gelukkig zijn. Boektitels genoeg: tien 

tips om gelukkig te worden, vijftien manieren om..., vijftig, 

honderd, ja er is zelfs een boek met 109 tips die ons de hemel 

op aarde beloven. Maar waarom zijn dan zoveel mensen  

somber, neerslachtig en ontevreden? Ook miljonairs,  

influencers, film- en popsterren, noem ze maar op, zijn vaak 

ongelukkig. Er zit blijkbaar in ons een onbestemd verlangen 

naar iets dat we niet kunnen bereiken, ondanks de duizenden 

‘tips and trics’ van deskundigen.

 

Voor de weg naar het ultieme geluk dat nooit meer verdwijnt, 

de allesovertreffende blijdschap die met niets te vergelijken is, 

is echter geen dik boek nodig, noch honderden goedbedoelde 

tips. Dit kleine boekje geeft er slechts één. Een eenvoudig 

advies, een levensveranderende raad als het wordt opgevolgd. 

Met als gevolg een blijdschap die alle verstand te boven gaat. 

De auteur van dit werk, de Anglicaanse bisschop John Charles 

Ryle (1816-1900), was ervaringsdeskundige. En hij wil zijn 

wijsheid met ons delen.

€  5,00

Geluk
J.C. Ryle

Om Christus verlegen
Isaäc Esser

Isaäc Esser

VERLEGEN

OM

Christus

Isaäc Esser, de schrijver van dit gouden kleinood, werd op 3 mei 
1818 te Haarlem geboren. Als jongeman vertrok hij naar Bata-
via om daar een ambtelijke loopbaan te beginnen. Om vrede 
in zijn hart te vinden, legde hij zich toe op het doen van goede 
werken. Het bezoek aan een veroordeelde in een gevangenis 
was de aanleiding tot zijn bekering. Toen hij de gevangene uit 
het evangelie voorlas, ontdekte hij dat datzelfde evangelie ook 
hem gold. Zijn personeel merkte de grote verandering in zijn le-
ven. Een evangelist was geboren.
 
Het zendingswerk in Nederlands-lndië lag hem na aan het hart 
en hij heeft daar veel gedaan op het gebied van het onderwijs. 
Tegen de slavenhandel bond hij de strijd aan. Vanaf 1867 tot 
aan zijn dood in 1885 was hij werkzaam als straatevangelist in 
Den Haag en zette hij zich in voor zending en evangelisatie.
 
Esser had de uitnemende gave om het gedachtengoed van 
Groen van Prinsterer, met wie hij bevriend was, te popularise-
ren. Hij is de eerste straatprediker in ons land geworden. Ook 
was hij één van de directeuren van de Vrije Universiteit. Iemand 
schreef van hem, dat hij een man ‘met een echte Petrus-natuur’ 
was. Spontaan, soms wat onbeheerst en soms vergat hij bij zijn 
evangelisatie-arbeid de juiste tact. €  4,00

Acht bijbelstudies over het boek Haggaï
Ds. IJ.R. Bijl

Een zeer waardevolle uitgave  
voor allen die hun kinderen  
christelijk willen opvoeden. 
Andrew Murray

€  9,95€  9,95 €  9,95

Indrukwekkende uitspraken 
over de betekenis van het kruis 
in het leven van een gelovige. 
Amy Carmichael

Een prachtig verslag van  
het leven van Amy Carmichael 
(1867-1951).
Iain H. Murray

Mijn zoektocht van twijfel  
naar geloofsvertrouwen.
Isobel Kuhn

€  9,95

Verschijnt 
mei/juni

Kinderbijbel 
De HEERE regeert

Vertellingen bij de Bijbel
D.J. van Keulen

€  29,95
Intekenprijs

9 789082 898866

Na een verzoek vanuit de Hersteld Hervormde Mannenbond heeft  

ds. IJ.R. Bijl een aantal Bijbelstudies geschreven over de profeet Haggaï. 

Haggaï moest profeteren in een tijd waarin, na de terugkeer van Juda 

uit de Babylonische ballingschap, de herbouw van de verwoeste tempel 

stil was komen te liggen. Van Godswege moest hij het volk aansporen 

de tempel te bouwen, daarbij waarschuwend voor zonden van zowel 

nalatigheid als moedeloosheid.

 

Hoewel de tweede tempel, wat betreft grootte en materiaalgebruik, van 

minder heerlijkheid leek dan de eerste tempel, zou de heerlijkheid van deze 

laatste tempel toch groter blijken te zijn. In de tweede tempel zou de 

Heere Jezus namelijk Zelf Zijn voetstappen zetten. Overigens heeft Haggaï 

in zijn dagen ook al mogen spreken over de tweede komst van Christus. 

Dan zal de eeuwige dag van het nieuwe Jeruzalem aanbreken, waarin geen 

tempel meer zal zijn, omdat de Heere, de almachtige God, Zelf haar Tempel 

zal zijn, en het Lam (Openbaring 21:22).

 

De geschreven Bijbelstudies kunnen niet alleen door mannenverenigingen 

gebruikt worden, maar ook door andere verenigingen en Bijbelkringen. 

Met het oog hierop zijn na iedere Bijbelstudie enkele vragen toegevoegd. 

Uiteraard zijn de Bijbelstudies ook geschikt voor persoonlijk gebruik.

ACHT BIJBELSTUDIES OVER HET BOEK HAGGAÏ

DE HEERLIJKHEID VAN DIT LAATSTE HUIS
ZAL GROTER WORDEN DAN VAN HET EERSTE

ACHT BIJBELSTUDIES OVER HET BOEK HAGGAÏ

DE HEERLIJKHEID VAN
DIT LAATSTE HUIS

ZAL GROTER WORDEN
DAN VAN HET EERSTE

Ds. IJ.R. Bijl

ISBN-9789082898866

DE HEERLIJKHEID VAN DIT LAATSTE HUIS ZAL GROTER W
ORDEN DAN VAN HET EERSTE

€  9,95

Advertentie

Jumbo Hoek - Ronde Erf 66 - 3902 CZ Veenendaal
Hallo Hoek

openingstijden:
ma-do: 8.00-20.00  vr: 8.00-21.00 en za: 8.00-20.00

Welkom in onze supermarkt!

Of winkel op Jumbo.com

Grote keuze uit lekkere, verse, gezonde
en altijd voordelige producten.

en u haalt, of wij bezorgen uw boodschappen!

Ook slim schakelen? Bel 0318 518 671 
of mail naar info@molenelektra.nl.

Bij Molen Elektra in Veenendaal zijn 
we specialisten in elektrotechniek. Ook 
realiseren we industriële automatisering 
en domotica systemen. We ontzorgen 
met betrouwbare en snelle service, up 
to date vakmanschap en aandacht voor 
afwerking. Net even mooier en slimmer, 
dat is onze elektra.

molenelektra.nl

De beste materialen, 
mensen en techniek

Elektrotechniek

Industriële  
automatisering

Domotica

Roelofsen Elektrotechniek
Middelbuurtseweg 42 | 3903 LD Veenendaal

T.  06 - 12 02 98 42 | E. info@roelofsenelektrotechniek.nl

www.roelofsenelektrotechniek.nl

Elektriciteit. 
Onze zorg, uw verlichting

Eén aanspreekpunt. Goed advies. 24/7 beschikbaarheid. 



Jelle Hooijer

David Geurtsen

De verkiezingen zijn weer achter de rug en dat heeft geresulteerd in een mooie uitslag van  

2 extra zetels. En door dat Dave Scheele afscheid heeft genomen betekent dit dat er 3 nieuwe 

raadsleden de SGP-fractie zijn binnen gekomen: Jelle Hooijer, Marco van Eckeveld en David 

Geurtsen. Aan de hand van een aantal vragen stellen ze zich nog 1 keer voor en geven ze gelijk 

inzicht in wat hun taken zijn en wat ze willen bereiken de komende 4 jaar. 

1. KAN U ZICH KORT VOORSTELLEN? 
Mijn naam is David Geurtsen (25). Ik ben 
sinds 20 April 2022 getrouwd met Alieke 
en momenteel werkzaam als projectma-
nager/consultant bij One4marketing. Op 
moment dat u dit leest ben ik daar nog 
een maand werkzaam waarna ik aan een 
functie bij Defensie hoop te beginnen. 
In mijn vrije tijd lees ik veel, wandel ik 
graag met Alieke, en onze hond, spreek ik 
graag af met vrienden en ga ik graag een 
rondje hardlopen!

2. WAAROM BENT U EIGENLIJK VOOR 
DE SGP ACTIEF GEWORDEN?
Er zijn 2 redenen waarom ik actief 
geworden ben voor de SGP. Allereerst 
omdat ik graag bij wil dragen aan een 
christelijk geluid in de politiek. Ik vind de 
SGP, en zeker onze club in Veenendaal, 
een nuchtere kijk hebben op allerlei 
thema’s die spelen maar altijd wel met 
de Bijbel als basis. Daarnaast vind ik het 
erg belangrijk dat wanneer je ergens een 
mening over hebt, je er ook alles aan 
doet om een oplossing/verbetering te 
bedenken en te realiseren.

1. KAN U ZICH KORT VOORSTELLEN? 
Mijn naam is Jelle Hooijer, geboren en 
getogen in Veenendaal. Samen met 
vrouw en 2 zonen woon ik in de wijk 
Petenbos-Oost.

2. WAAROM BENT U EIGENLIJK VOOR 
DE SGP ACTIEF GEWORDEN?

Van jongs af aan was mijn interesse in 
politiek al aanwezig en dan met name 
de lokale ontwikkelingen en politieke 
besluitvorming volgde ik op de voet. 

Alle - soms lastige - afwegingen die 
moeten worden gemaakt, worden bij 
de SGP genomen in afhankelijkheid 
van God en met de Bijbel als kompas. 
Die betrouwbare basis geeft een goed 
fundament voor de inrichting van het 
bestuur van Veenendaal en de keuzes die 
gemaakt worden. Dat is de reden dat ik 
bij de SGP lid ben geworden en waarvoor 
ik nu als raadslid aan de slag mag zijn.

3. HOE BEVALT HET OM NU LID 
TE ZIJN VAN DE VEENENDAALSE 
GEMEENTERAAD?
Het bevalt mij erg goed. Afgelopen cyclus 
tijdens de commissie en raadsvergadering 
de vuurdoop gehad en dat smaakt zeker 
naar meer! We hebben een mooie fractie, 
de sfeer in de vergaderingen is doorgaans 
goed en ik kan het ook goed vinden met 
de collega’s van andere partijen.

4. WAT ZIJN VOOR DE SGP-FRACTIE UW 
TAKEN/WELKE PORTEFEUILLES HEEFT U 
GEKREGEN?

Ik ben verantwoordelijk voor 
programma Veiligheid (met 
onderwerpen: Integrale veiligheid/
VRU, Crisisbeheersing, Politie/
brandweer) en portefeuille 
jeugd(zorg) en GGD en sport. 

Daarnaast ben ik samen met Jan 
Snoei vanuit de fractie betrokken bij de 
redactie van de SGPublicatie.

5. WAAR WILT U ZICH DE KOMENDE 
VIER JAAR VOOR GAAN INZETTEN?
Veiligheid en zorg zijn en blijven 
belangrijke thema’s. We worden 
met beiden thema’s keer op keer 
geconfronteerd de laatste jaren. Binnen 
zorg heeft het onderdeel jeugdzorg 
ook wel een speciale plek in mijn hart. 
Veenendaal gebruikt bovengemiddeld 
veel jeugdzorg capaciteit. En hoewel het 
prachtig is dat hiervoor professionals 
beschikbaar staan om jongeren op 
te vangen zie ik het ook wel als mijn 
taak om uit te zoeken waar deze 
bovengemiddelde vraag vandaan 
komt. Niet om te bezuinigen maar 
om te zoeken naar de wortel van het 
probleem en daar iets aan te doen. 
Kort samengevat, de komende 4 jaar 
wil ik me ervoor inzetten dat alle 
Veenendaalers zich veilig kunnen voelen 
en toegang hebben en houden tot 
goede zorg! 

>>

3. HOE BEVALT HET OM NU LID 
TE ZIJN VAN DE VEENENDAALSE 
GEMEENTERAAD?
Het is mooi en verantwoordelijk werk. Bij 
diverse thema’s zoals rondom ruimtelijke 
projecten en bedrijventerreinen merk 
ik grote betrokkenheid van inwoners 
en ondernemers, wat laat zien voor wie 
we de volksvertegenwoordiging mogen 
doen. Met de raadsleden van andere 
fracties is het goed om te discussiëren 
maar ook om samen te werken op 
diverse thema’s, hopelijk krijgt dat een 
vervolg in deze raadsperiode.

4. WAT ZIJN VOOR DE SGP-FRACTIE 
UW TAKEN/WELKE PORTEFEUILLES 
HEEFT U GEKREGEN? 
Het domein economie, werk en 
ontwikkeling heeft mijn eerste aandacht, 
met verder in portefeuille enkele 
aanverwante onderwerpen:
•  Vastgoed, accommodatiebeleid, 

fysiek projectenboek en ontwikkeling/
bestemmingsplannen

• Begraafplaatsen
• Afval en milieubeheer/ACV
• Wonen/volkshuisvesting
• Hoogspanning ondergronds
• Bedrijventerreinen
• ICT-stad Veenendaal
• Digitalisering
Daarnaast hebben we als fractie de 
gemeente Veenendaal onderverdeeld in 
wijken met een aanspreekpunt per wijk. 
Mocht u ideeën, vragen of opmerkingen 
voor de wijk Zuid-oost hebben dan kom 
ik graag in contact.

5. WAAR WILT U ZICH DE KOMENDE 
VIER JAAR VOOR GAAN INZETTEN?
Onlangs is het bestemmingsplan 
tot ondergronds brengen van de 
hoogspanningsleiding vastgesteld, de 
uitvoering wil ik graag monitoren. Verder 
heeft het thema digitalisering mijn 
aandacht, bijvoorbeeld toepassingen 
in de relatie tussen burgers en lokale 
overheid. Het is van belang om genomen 
besluiten en de afwegingen beter 
(digitaal) inzichtelijk te krijgen voor de 
inwoners/ondernemers. Als laatste 
zal mijn inzet zijn om het werk van 
de fractie heel frequent te delen via 
onze nieuwskanalen met achterban en 
geïnteresseerden.
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Nieuwe raadsleden



Marco van Eckeveld

Advertentie

1. KAN U ZICH KORT VOORSTELLEN? 
Mijn naam is Marco van Eckeveld. Samen 
met mijn vrouw Tjitske en onze zes 
kinderen wonen we met veel plezier in 
Veenendaal-Oost. In mijn dagelijks leven 
werk ik als manager en adviseur bij de 
VGS, de belangenorganisatie voor het 
christelijk-reformatorisch onderwijs. Mijn 
vrije tijd gebruik ik om te fotograferen en 
vogels te spotten. 

2. WAAROM BENT U EIGENLIJK VOOR 
DE SGP ACTIEF GEWORDEN? 
Tot zo’n tien jaar geleden ben ik in 
verschillende verbanden politiek 
actief geweest. Daarna kwamen er 
andere dingen op mijn pad, maar de 
interesse voor politiek is gebleven. Nu 
mag ik als gemeenteraadslid de SGP 
vertegenwoordigen en zie dat als een 

mooie, waardevolle taak. 

3. HOE BEVALT HET OM NU LID 
TE ZIJN VAN DE VEENENDAALSE 
GEMEENTERAAD? 
De fractie is echt een fijne club. We 

werken op een goede manier samen. 
De mix van ervaren leden en nieuwe 
mensen geeft een prettige dynamiek. 
Doordat we een grote fractie zijn, 
kunnen we de taken goed verdelen. 
In de gemeenteraad is er over het 
algemeen ook een goede sfeer, waarin 
op basis van argumenten met elkaar 
gedebatteerd wordt. Wat me wel opvalt, 
is dat het debat in de gemeenteraad 
slechts het slotakkoord is. In het proces 
daar naar toe is er al heel veel gebeurd. 
Als raadslid ben je bij veel van die 
processen betrokken, al is dat meer op 
de achtergrond. 

4. WAT ZIJN VOOR DE SGP-FRACTIE 
UW TAKEN/WELKE PORTEFEUILLES 
HEEFT U GEKREGEN? 
Naast onderwijs(huisvesting) houd 
ik me bezig met het sociaal domein, 
vooral met de WMO. Ook cultureel 
erfgoed en recreatie zitten in mijn 
portefeuille. Verder heb ik de taak als 
fractiesecretaris. 

5. WAAR WILT U ZICH DE KOMENDE 
VIER JAAR VOOR GAAN INZETTEN?
Als gemeenteraad staan we voor een 
paar grote uitdagingen. Zo willen 
de andere partijen bijvoorbeeld een 
schoolgebouw in Veenendaal-Oost 
erbij, iets wat wij niet zo nodig vinden. 
Ook komt er een nieuw beleidskader 
voor het sociaal domein. In deze tijd 
van toenemende problematiek en in de 
nabije toekomst minder geld vanuit het 
Rijk, zal dat een hele kluif worden. Ik wil 
me graag inzetten om vanuit Bijbelse 
waarden een positieve bijdrage aan deze 
discussies te leveren.  
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Refizium adviseert en assisteert ondernemers. Geeft helder 
inzicht in cijfers, zodat u scherp kunt sturen op financën. 
Ga het gesprek aan en ontdek de meerwaarde van een 
bedrijfsbreed financieel en fiscaal dienstenpakket.
Dat geeft een beter zicht op vandaag én morgen.

Financiële dienstverlening
Financieel projectmanagement
Belastingadvies
Bedrijfsadvies
Salarisverwerking
DGA Services

I www.refizium.nl

Vestiging Veenendaal
Plesmanstraat 72, 3905 KZ  Veenendaal - T 0318 50 68 05 

Vestiging Gorinchem
Papland 19-i, 4206 CK Gorinchem - T 0183 74 50 75

Vestiging Barneveld
Anthonie Fokkerstraat 49-d, 3772 MP Barneveld - T 033 7 630 530

Nieuwe vestiging onder
leiding van Peter Boot

De Vlasman 22A, Dodewaard | T. (0488) 76 40 36
www.roukensvangaalenkeukens.nl

Iedere keuken is een 
maatwerk keuken

in werkgeluk
Specialist

Gun uw organisatie een omgeving waar mensen zich 
niet alleen beter voelen, maar ook beter presteren. 
Dit bevordert het werkgeluk en daarmee de groei van 
uw bedrijf. Wij hebben er alles voor in huis.

kantoorspecialist.nl

Planckstraat 4 - Veenendaal
www.autobedrijf-valkenburg.nl

0318 - 522 964

Verkoop nieuw & gebruikt

Onderhoud & reparatie

APK keuring

Diagnose specialist GMTO erkend

Hybride & EV specialist GMTO erkend

•

•

•

•

•

Bestel nu kolen, olie, smeermiddelen en opslagtanks online!

Dynamostraat 28 • 3903 LK Veenendaal • T. (0318) 512187
info@kolenenolie.nl • www.kolenenolie.nl



BLIJDSCHAP BIJ ABORTUSWETGEVING!?
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SGP JONGEREN 
VALLEI EN RIJN

E-mail: info@sgpjv.nl
Website: sgpjv.nl 
Twitter: twitter.com/sgpjv
Facebook: facebook.com/sgpjv
Instagram: instagram.com/sgpj_v

24 Juni 2022. Groot in het nieuws: Amerikaans Hooggerechtshof schrapt landelijk recht 
op abortus. Heel het politieke landschap laat zich horen. De progressieve partijen, met 

D66 voorop vinden het vreselijk, zijn boos en kunnen maar niet geloven dat dit gebeurd 
in een land als Amerika. De conservatieve, met name de christelijke partijen zijn juist blij 
en vooral dankbaar dat dit besluit is genomen door het hooggerechtshof. Dit besluit leid er 
namelijk toe dat in een groot deel van de Amerikaanse staten het niet meer mogelijk is om 

abortus te plegen. Reden tot blijdschap, verwondering en dankbaarheid, want meer kinderen 
krijgen de kans om geboren te worden, God spaart nog levens. 

AUTEUR:
NIELS HOOGENDOORN

Diezelfde dag kreeg ik op twitter een 
bericht te zien wat mij wel aan het denken 
zetten. De tweet luidde als volgt: ‘Dezelfde 
SGP’ers die woedend ‘schande!’ briesen als 
een politica het waagt te glimlachen om 
haar aangenomen abortuswet, zie ik nu 
dolblij juich tweeten over een rechterlijk 
besluit waardoor vrouwen én meisjes zelfs 
na verkrachting of incest de zwangerschap 
niet mogen afbreken.’ 

En ja niet per se een heel genuanceerde 
tweet maar hij raakte mij wel. 3 dagen 
eerder werd namelijk de 5 dagen be-
denktermijn voor een abortus afgeschaft, 
waarop er feest werd gevierd bij D66 
en er bloementjes werden uitgedeeld. 
Reden voor veel SGP’ers om hierover hun 
ongenoegen te uiten, dat het pijnlijk is 
om te zien dat er feest wordt gevierd bij 
iets wat abortus nog makkelijker maakt 
en juist meer levens kost. En nu waren de 

rollen omgedraaid, maar tegelijkertijd is 
er wel een groot verschil. 
De berichten die vanuit de christelijk-
reformatorische hoek werden geplaatst 
over het Amerikaanse nieuws gingen niet 
per se over blijdschap, ja ze waren wel 
blij, maar vooral dankbaar, dankbaar en 
verwonderd dat God nog laat zien dat 
abortus niet iets is wat overal ter wereld 
alleen maar makkelijker wordt. Ze waren 
dankbaar en gaven God de eer. Een 
fundamenteel verschil. 
Maar dit voorval en deze tweet maken 
wel weer duidelijk hoe moeilijk het is om 
de abortus discussie te blijven voeren, 
dat we zo mijlenver uit elkaar liggen met 
elkaars standpunten. Maar ook dat we 
ons maar moeilijk kunnen inleven in 
de standpunten van de andere partij. 
Maar het maakt ook duidelijk dat we 
de discussie moeten blijven voeren om 
het leven van de allerkleinste te kunnen 

beschermen. En vooral blijven bidden of 
God ons land wil terugbrengen bij Hem 
zodat deze discussie niet meer nodig is.

INTERIEUR  |  BUITENRECLAME  |   VOERTUIGBELETTERING

Fokkerstraat 20, 3905 KV Veenendaal | Tel. 0318 - 711 000 | www.d-signmakers.nl

ZICHTBAAR VOOR IEDEREEN

ADRES  Einsteinstraat 25  |  3902 HN  Veenendaal
TELEFOON  0318 - 51 67 06
E-MAIL  info@autobedrijfappeldoorn.nl
WEBSITE  www.autobedrijfappeldoorn.nl

APPELDOORN
AUTOBEDRIJF

Het complete 
autobedrijf voor 

onderhoud aan uw auto, 
lichte bedrijfswagen, 

oldtimer of aanhanger.

Onderhoud en reparatie van alle merken

Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s

Airco service

   Gratis leenauto 

APK-keuring

Parallelweg 106
3903 BE Veenendaal
Telefoon 0318 - 50 10 10
info@gdorrestijn.nl
www.gdorrestijn.nl

De Smalle Zijde 33  |  3903 LM Veenendaal  |   0318 52 37 65
Bert 06 - 514 523 38  |  Maurits 06 - 427 826 84

AUTOBEDRIJFHARDEMAN.NL

De Smalle Zijde 33  |  3903 LM Veenendaal3903 LM Veenendaal  |   0318 52 37 65
Bert 06 - 514 523 38  |  Maurits  |  Maurits 06 - 427 826 84
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info@phvanderleer.nl
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www.phvanderleer.nl
24 uur per dag bereikbaar

 

Voor een stijlvolle begrafenis 
Persoonlijk en betrokken

P.H. (Peter) van der Leer

 

06 - 46376232M

Wij verzorgen alleen begrafenissen•
Vraag een gratis wilsverklaring
”Mijn laatste wensen” aan!

•

De Dijk 30  |  3911 SN  Rhenen (Achterberg)



COLOFON
UITGAVE VAN  SGP AFDELING VEENENDAAL ‘GIDEON’

VERSCHIJNING:
(minimaal) 3x per jaar 

in een oplage van circa 1500 exemplaren. 
Deze uitgave is een speciale verkiezingsuitgave, 

verspreiding in geheel Veenendaal.

REDACTIE:
Jan Snoei, David Geurtsen, Reijer Floor, 

Niels Hoogendoorn

CORRECTIE:
Drs. R.F. Kraaijeveld, Benjamin Floor

REDACTIEADRES EN INLEVERING KOPIJ
David Geurtsen
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ADRESWIJZIGING/AFMELDING
E la@sgp-veenendaal.nl 

BEZORGING
Jan Doornhein

E  jd@kliksafe.nl

ADVERTENTIES
Reijer Floor

De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal
T  (0318) 55 33 48

E  penningmeester@sgp-veenendaal.nl 

SGP GEMEENTERAADSFRACTIE
Dick Both - fractievoorzitter

T  06 36 33 67 89
E  dick.both@veenendaal.nl

Theo van Iperen
T  06 29 06 70 74

E  theo.van.iperen@veenendaal.nl 
Jan Snoei

T  (0318) 52 43 51
E  jan.snoei@veenendaal.nl 

Jelle Hooijer
T 06 55 96 34 84

E jelle.hooijer@veenendaal.nl
Marco van Eckeveld

T 06 48 10 91 93
E. marco.van.eckeveld@veenendaal.nl

David Geurtsen
T 06 29 41 43 93

E david.geurtsen@veenendaal.nl

SGP STEUNFRACTIE
Dirk de Baat

T 06-13236025
E dirk.de.baat@veenendaal.nl

Marc de Jager
T 06 51 10 99 56

E marc.de.jager@veenendaal.nl

SGP WETHOUDER 
Marco Verloop

Kruiser 2, 3904 ZR Veenendaal
T  (0318) 52 57 81

E marco.verloop@veenendaal.nl

DAGELIJKS BESTUUR AFDELING
Chris Flikweert - voorzitter

Dissel 32, 3902 GL Veenendaal
T  (0318) 54 17 54

Carel van den Brink
Waterman 16, 3902 EX Veenendaal

E info@sgp-veenendaal.nl 
Reijer Floor - penningmeester

De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal
T  (0318) 55 33 48

E  penningmeester@sgp-veenendaal.nl

SGP-JONGEREN VALLEI EN RIJN
Niels Hoogendoorn 

E  info@sgpjv.nl, W  www.sgpjv.nl

VOOR GIFTEN
NL27 RABO 0307 615960 t.n.v. SGP AFD Veenendaal

De SGP is door de Belastingsdienst erkend als een 
Algemeen Nut Beogende Instelling (ANBI); 

uw giften zijn daardoor aftrekbaar.

WEBSITE 
www.veenendaal.sgp.nl

VORMGEVING EN DRUK
Drukkerij AMV, Lunteren

T  (0318) 48 40 74

FOTOVERANTWOORDING
Portretfoto’s raadsleden: Rianne van den Heuvel, 

Fotostudio7  
P7, 17 Deposit, Overige SGP

Twan Rebel

Mijn naam is Twan Rebel. Ik ben 
negentien jaar oud en studeer theologie 
aan de Theologische Universiteit 
Apeldoorn. In 2019 ben ik samen met 
mijn ouders en zusje in Veenendaal 
komen wonen. Inmiddels ben ik bijna 
zo’n anderhalf jaar betrokken bij SGP 
Veenendaal. Eerst als beheerder 
van de Facebook-, Twitter- en 
Instagramaccounts voor de afgelopen 
gemeenteraadsverkiezingen, nu als lid 
van het bestuur. Als bestuurslid hoop 
ik mij de komende tijd bezig te houden 
met betere (digitale) berichtgeving over 
het politieke werk van onze fractie en het 
regelmatig bijhouden van de website.

Terugblik 
op de activiteiten

AUTEUR:
NIELS HOOGENDOORN

We trapten het seizoen af in september met een informele 
barbecue in Woudenberg. Hier hebben we een hoop jongeren, 
ook uit Veenendaal, kunnen ontmoeten en hebben we goede 
gesprekken gevoerd. Het vlees kwam rechtstreeks van de boer 
en dat smaakte fantastisch, al om al een zeer geslaagde avond. 

Daarna weer een rustige periode door een nieuwe 
coronagolf. Wat er voor zorgde dat we ons vol op de komende 
gemeenteraadsverkiezingen konden richten. Hierin hebben 
we geprobeerd de lokale SGP-fracties in ons voedingsgebied 
te ondersteunen, zo hebben we in Veenendaal, Woudenberg 
en Rhenen geholpen met flyeren en hebben we in Renswoude 
geholpen met het opzetten van een wandeling in het teken 
van de campagne. Ook online hebben we geprobeerd flink 
aanwezig te zijn voor de campagne, zo hebben we van elke 
lokale SGP-fractie het verkiezingsprogramma doorgenomen 

en de belangrijke punten voor jongeren uitgelicht. En ook zijn 
we in gesprek geweest met de jongeren kandidaten uit de 
gemeentes. 

En als laatste hebben we op 10 juni in Veenendaal een 
avond georganiseerd over vrijheid van onderwijs. Hierin 
gingen Tweede Kamerleden Roelof Bisschop(SGP) en Peter 
Kwint(SP) en rectoren Van Dam (Ichthus College) en Van 
Tergouw(Rembrandt College) met elkaar in debat. Een leuke en 
interessante avond met een leuke opkomst. 

We zien terug op een geslaagd jaar en zijn ondertussen al druk 
bezig met het bedenken en organiseren van nieuwe activiteiten 
voor het komende jaar. Dus: houd onze social media in de 
gaten!
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Aan zijn brood zal het niet liggen.
Maar wie bewaakt zijn rendement?

De droom waarmee u ooit begon, de stappen die u zet, de groei 
die u wilt realiseren, de dilemma’s waar u voor staat, de keuzes 
die u maakt: ze boeien ons. Eigenlijk doen wij niets liever dan 
zorgdragen voor de cijfers áchter dit verhaal. De cijfers die u nodig 
hebt om op te sturen. De cijfers waar u tegelijk vanaf wilt omdat 
u meer te doen hebt dan de boekhouding. Als administratie- en 
belastingadviesbureau zetten we u als ondernemer centraal. 
Want wat zou u aan cijfers hebben zonder verhaal?

Het administratiekantoor voor ondernemers
Steeds meer ondernemers kiezen voor onze
• administratieve en fiscale diensten
• gemakkelijke online boekhouding
• samen-boekhouden-oplossing met gratis facturenscanner
• aansprekende tarieven
Deel uw verhaal met ons en ontdek de cijfers erachter. 
Bel voor een inspirerende kennismaking!

U het vakmanschap.  Wij de cijfers.

(Bijna) startende ondernemer?Bel voor advies en begin goed!
Veenendaal   •   Tel. 0318 - 556355   •   www.merweadvies.nl

ADMINISTRATIE OF 

BELASTINGADVIES?

BEL NU 0318-556355
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